
НАШИ АВТОРЫ

Бокерия Светлана Александровна – кандидат юридических наук, доцент кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: petrovsvet@yandex.ru

Bokeriya Svetlana – PhD in Law, Associate Professor of the Department of Theory and History of International Relations, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Васеха Мария Владимировна – аспирант Института этнологии и антропологии РАН.

E-mail: maria.vasekha@gmail.com

Vasekha Maria – Postgraduate of the Institute of Ethnology and Anthropology of RAS (Russia).

Георгиева Наталья Георгиевна – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: navladi@list.ru

Georgieva Natalia – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Диева Анна Александровна – магистрант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: anna.dieva@yandex.ru

Dieva Anna – Undergraduate of the Department of Theory and History of International Relations, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Зверев Василий Васильевич – доктор исторических наук, профессор кафедры истории российской государственности Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации.

E-mail: v.v.zverev@bk.ru

Zverev Vasily – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian State History, Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration (Russia).

Котихина Анастасия Андреевна – магистрант кафедры государственного и муниципального управления Российского университета дружбы народов.

E-mail: kotihina@mail.ru

Kotikhina Anastasia – Undergraduate of the Department of Public Administration of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Логачева Наталья Вячеславовна – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Marta721@rambler.ru

Logacheva Natalia – Degree seeking applicant of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Лукьяненко Анастасия Викторовна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Anastasia.lukyanenko@yahoo.fr

Lukyanenko Anastasia – Degree seeking applicant of the Department of Russian History of the Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Орцханов Амир Гериханович – магистрант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: prezident06@mail.ru

Ortskhanov Amir – Undergraduate of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Сухарев Анатолий Анатольевич – аспирант кафедры отечественной истории Института истории и политических наук Тюменского государственного университета.

E-mail: tjumener@mail.ru

Sukharev Anatoliy – Postgraduate of the Department of Russian History of the Institute of History and Political Science, Tyumen State University (Russia).

Синицын Федор Леонидович – кандидат исторических наук, докторант Центра военной истории Института российской истории РАН.

E-mail: permcavt@gmail.com

Sinitsyn Fedor – PhD in History, Doctorate Student of the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences (Russia).

Тряхов Илья Сергеевич – аспирант кафедры истории России Владимирского государственного университета имени Александра Григорьевича и Николая Григорьевича Столетовых.

E-mail: ilja.tryahoff@yandex.ru

Tryakhov Ilya – Postgraduate of the Department of Russian History, Vladimir State University named after Alexander and Nikolay Stoletovs (Russia).

Хошханов Адам Исаевич – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: adamov.adam.00@mail.ru

Khahkhanov Adam – post-graduate (student) Department of theory and history of international relations Peoples' Friendship University of Russia.

Чэнь Чэн – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail:

Chen Cheng – Postgraduate of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Шульц Эдуард Эдуардович – кандидат исторических наук, докторант кафедры международных отношений Нижегородского государственного университета им. Н.И. Лобачевского.

E-mail: nuap1@ya.ru

Shults Eduard – PhD in History, postdoctoral student of the Department of International Relations, N.I. Lobachevsky State University of Nizhny Novgorod (Russia).

Якеменко Борис Григорьевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Borislj@mail.ru

Yakemenko Boris – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).